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országgyűlési képviselő

Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Nemzeti Fejlesztési Minisztériumot vezető miniszterhez mint a tárgyban illetéke s

minisztérium vezetőjéhez

„Továbbra is várjuk a 87-es főút fejlesztését! ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

A 87-es főút Szombathely és Kőszeg közötti szakaszának fejlesztése évek óta terítéken van,

azonban mégsem történt előrelépés. Már 2014-ben bekerült a kiemelt projektek közé a z

útszakasz településeket elkerülő nyomvonalon történő fejlesztése. 2015 nyarán Hende Csaba
nyilatkozott úgy, hogy az útszakasz építése és a Bécsig vezet ő S31-es autópályához való
csatlakoztatása továbbra is tervben van.

Legutóbb Magyar Levente, a Külgazdasági és Külügyminisztérium gazdaságdiplomáciáér t

felelős államtitkára nyilatkozott úgy még tavaly októberben, hogy százmillió euró ál l
rendelkezésre hét év alatt az osztrák határ menti közlekedés fejlesztésére, melynek részét
képezi a 87-es út osztrák autópályára való rákötése, K őszegnél .



Tisztelt Miniszter Úr !

– Mikor várható e hét éven belül a munkálatok kezdete ?

- Elkészült-e már ezzel kapcsolatban egy ütemterv, ami alapján tudható, hogy mikorra
készülhet el a 87-es út Szombathely és Kőszeg közötti szakasza?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2016 . január 6 .

Tisztelettel:

Bana Tibo r
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